
Van: Aalst, RPA van (Rumo)  
Verzonden: dinsdag 26 juni 2018 22:15 
Onderwerp: Art. 39 vragen inzake Ophef uitspraak Tommy Wieringa VNG congres van raadslid 
Jongeneel 

 

Geachte voorzitter, college,  

 

Hieronder schriftelijke vragen ex artikel 39 RvO van raadslid Jongeneel inzake Ophef 

uitspraak Tommy Wieringa VNG congres.  

 

De heer Jongeneel heeft bij navraag aangegeven dat het om schriftelijke vragen ex art 39 gaat 

i.p.v. artikel 40. 

 

Graag schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn. 

 

Vriendelijke groet 

 

Rumo  

 

 

Op 26 jun. 2018 om 18:07 heeft Mark Jongeneel het volgende geschreven: 

Beste Rumo, 
 
Hierbij stuur ik je artikel 39 vragen; 
 
Op het VNG-congres stelde de schrijver Tommy Wieringa over de aanslag op het 
Telegraafgebouw: "Dat hadden ze eerder moeten doen," gevolgd door een applaus van een 
zaal vol burgemeesters en wethouders.  
 
Vraag 1: Bent u bekend met de ophef die hierover ontstond?  
2. Welke leden van het college hebben dit VNG-congres voor Sliedrecht bijgewoond?  
3. Wie van de afgevaardigden uit Sliedrecht hebben na de opmerking "hadden ze eerder 
moeten doen" mee applaudisseerd?  
4. Wat vindt het college nu van die opmerking?  
5. Voor zover niet is mee applaudisseerd, waarom is er niet direct en openlijk geprotesteerd 
door de aanwezige bestuurders en politici uit Sliedrecht tegen deze opmerking? 
 
Alvast bedankt voor de beantwoording van onze vragen. 
 

Met vriendelijke groet, 

Mark Jongeneel 

Slydregt.NU 

 


